
Referat fra virtuelt styremøte 25. februar 2021  
  
Tilstede: Kari, Kirsten, Sigvard, Christer, Trine, Ole-Johan og Solveig  
  
  
Agenda  
  
Status bytte av hjemmesideleverandør  
      -      Prosess med bytte av hjemmesideleverandør pågår.   
  
Budsjett for 2021  

• Forslag til budsjett for 2021 er satt opp og presentert for styret.    
• Utgifter til styreverv er sak til årsmøtet.   

  
Årsmøte 2021  

• Dato for neste årsmøte er satt til 25. september 2021, sannsynligvis på 
Gardermoen.   

  
Feiring av 20-års jubileum for foreningen  

•  Utsettes til mars 2022.  
  
Oppdatering, prosess nye medlemmer  

• Ved årsskiftet hadde vi registrert 364 medlemmer.  
• Nye medlemmer sender inn et innmeldingsskjema. Medlemsnummer blir 
opprettet og giro sendt ut.  
• Velkomstbrev sendes.  
• De registreres på hjemmesiden og eventuelt på Facebook.   

  
Æresmedlem, nye kriterier?  

• Kriterier for æresmedlemmer må vedtas på årsmøtet, og 
implementeres i foreningens vedtekter. Sak til årsmøtet.   

               
  
Brev fra Bufdir, endre vedtekter  
Vi har fått krav fra Bufdir om å legge til i vedtektene hvor foreningens midler skal 
overføres ved en eventuell avvikling av foreningen. Sak til årsmøtet.   
  
  
  
Referent  
Solveig / Kari  
  
Neste møte: 8. april klokken 18.   
  
  
 


